
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 3. september 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 156
Aktstykke om kapitalindskud i Statens og Kommunernes Indkøbsservice A/S
(SKI)
Af finansministeren (Claus Hjort Frederiksen)

§ 7 Samrådsspørgsmål A
Vil ministeren redegøre for, hvorledes han mener, at de centrale landsdæk-
kende rammeaftaler for fødevarer kan underbygge de ambitioner der findes
på regionalt og kommunalt niveau om at fremme indkøb af lokale og økologi-
ske varer, og hvorledes SKI dermed i højere grad kan fremme vækst i landdi-
strikterne, konkurrence blandt flere bydere, økologisk produktion og sammen-
hængskraften i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Lidegaard (RV), René Christen-
sen (DF) og Josephine Fock (ALT).

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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